
Styrelsemöte Karlskoga Hästsportklubb 23/2 - 2022 
 

Närvarande: Katarina Andersson, Anna Pettersson, Emma Puranen, Linus Johansson, 

Susanne Eriksson, Kicki Johansson, Alexandra Norberg, Caroline Pont och Eva Eriksson. 

Klubbkläder: Vi letar fram en piké/funktionströja och en ny modell av mössa. Linus bär 

huvudansvaret för detta. 

Pantavtal: Vi tar ett beslut om att säga upp Pantamera-avtalet och istället panta själva på 

Dano. Innan detta träder i kraft behöver vi kolla upp hur vi får pengarna från panten till 

klubben. Går det direkt in på konto eller hur går det till? 

Minna och Siri bär huvudansvaret för detta. 

Tävlingar: Vi kollar över möjligheterna att starta upp ett ponnylag i fälttävlan. Vi går ut med 

info angående lag på hemsidan och sociala medier så att informationen går ut till så många 

som möjligt.  

En ny lagflagga skall tas fram. Emma bär huvudansvaret för detta. 

Sponsorer inför kommande tävlingar skall kollas över. Detta sköter Emma och Alexandra. 

Vi diskuterade också hur vi ställer oss till sponsring till specifik person som går genom 

klubben. Carro förklarade vad förbundet samt Skatteverket hade för åsikt angående detta 

och vi kommer överens om att dubbelkolla med revisorerna innan beslut tas. Beslut 

kommer att finnas på nästa styrelsemöte. 

Distanstävling i Kedjeåsen 13/3. Fler funktionärer behöver “utbildas” inför större 

distanstävlingar.  

Carro och Alexandra ska kolla över en eventuell Pay and Ride i vår samt konditionsträning på 

travbanan i Backeberga.  

Rutiner vid alla tävlingar behöver bli bättre. Mer ordning och reda. Bättre skyltar och vi 

kollar på ett sätt att få funktionärerna att synas bättre. Reflexvästar med tryck? 

Hemsidan: Avtalet för nuvarande hemsida löper ut. Vi startar upp en egen hemsida där 

allting organiseras så att det är enkelt för alla att kontakta oss. Det ska till exempel finnas 

olika mejladresser/mejlformulär för olika ärenden m.m. 

Hemsidans namn blir KarlskogaHSK. 

Försäljning: Vi testar någonting nytt i år, Ravelli. 

Eva bär huvudansvaret och ordnar en Messengergrupp för alla som vill vara med och sälja. 

Övrigt: Finns intresse för mental coach igen? Carro kollar över möjligheterna. 

Teamdag på Boda Borg? Emma kollar över möjligheterna. 

Träning en gång varannan vecka på Colluseum-club? Linus kollar över möjligheterna. 

Nytt möte: 23/3 - 2022 klockan 18:30 i cafeterian i Rosenjö. 

 


